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dels convenis de cessió de terrenys afectats per 

l’eixampla. 

Respecte a previsió econòmica per adjudicar l’obra, 

el Govern no es troba en disposició de respondre 

aquesta pregunta, vist que no compta encara amb el 

projecte constructiu completament finalitzat. 

Andorra la Vella, el 19 d’octubre del 2015 

Edicte 

El síndic general, d'acord amb les previsions de 

l’article 90 del Reglament del Consell General, 

Disposa 

Publicar la resposta del Govern a les preguntes 

formulades per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa Bonet Perot, 

consellera general del Grup Parlamentari Mixt, 

relatives a la Universitat de les Valls, publicades en el 

Butlletí del Consell General núm. 35/2015, de data 

23 de setembre. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 3 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Resposta al Consell General de les 

preguntes registrades el 17/09/2015 amb el 

número 0905, presentades per la consellera 

general de Socialdemocràcia i Progrés del 

Grup Parlamentari Mixt, Sílvia Bonet Perot  

Preguntes que es formulen al Govern 

relatives a la Universitat de les Valls 

1. Quina base legal dóna suport a aquest acció? 

Quines han sigut les motivacions que han portat 

el Govern a optar per aquesta opció i no per 

aplicar el procediment previst en la legislació 

vigent? 

L’article 8 de la Llei 12/2008, del 12 de juny, 

d’ordenació de l’ensenyament superior, estableix que 

les titulacions de qualsevol grau, que tenen caràcter 

estatal, són aprovades pel Govern. El Reglament 

d’ordenació de les titulacions universitàries estatals, 

preveu els passos a seguir en el procés de creació del 

títols d’estat. Aquests passos són els següents: 

- Les universitats i altres institucions interessades fan 

la demanda de creació al ministeri encarregat de 

l’ensenyament superior. 

- El ministeri encarregat de l’ensenyament superior 

valora la proposta i demana al Govern l’autorització 

per crear una taula d’experts que ha d’elaborar un 

projecte de títol. 

- El ministeri encarregat de l’ensenyament superior 

presenta al Govern la proposta de creació del títol 

basat en el projecte i en les valoracions aportades 

pels membres de la taula d’experts. 

- El Govern valora el projecte de títol i acorda, si 

escau, la creació del títol corresponent. 

- El Govern aprova el decret de creació de títol i es 

publica al BOPA.  

Les universitats poden, llavors, elaborar els plans 

d’estudi basats en aquest decret de creació del títol i 

sol·licitar-ne l’acreditació a l’Agència de Qualitat de 

l’Ensenyament Superior d’Andorra (AQUA). 

Un cop el pla ha estat acreditat per l’AQUA, la 

universitat sol·licita al Govern l’acreditació estatal 

del pla d’estudis. L’aprovació per Govern i la 

publicació al BOPA del pla d’estudis és l’element 

que atorga el caràcter estatal a un pla d’estudis. 

El Govern considera que ha aplicat la legislació 

corresponent en relació a l’atorgament i revocació 

del caràcter estatal als plans d’estudi, ja que és 

potestat seva acordar el caràcter estatal i, per tant, 

també retirar l’oficialitat d’un títol.  

2. Segons les declaracions del ministre d’Educació 

i Ensenyament Superior no hi ha hagut cap 

contacte amb la direcció de la Universitat de les 

Valls i han quedat sense resposta els requeriments 

que s’han fet des del ministeri. Considera doncs el 

Govern que la Universitat de les Valls compleix 

actualment amb els compromisos adquirits pel 

titular en sol·licitar-ne l’autorització de creació 

segons els criteris de l’article 6.4 de la llei 

23/2008? 

El Govern considera que la Universitat de les Valls 

incompleix els requisits per oferir la titulació oficial 

de Màster en odontologia, però això no implica 

l’aturada parcial o total de les activitats. La 

Universitat de les Valls és una institució 

d’ensenyament superior de caràcter privat que pot 

oferir formacions en l’àmbit de l’odontologia ja siguin 

titulacions estatals o pròpies com preveu 

específicament l’article 2.2. de la Llei 23/2008. 

Actualment, la Universitat de les Valls està buscant 

una nova seu física per impartir formacions de caire 

propi en l’àmbit de les ciències odontològiques. 

Aquesta universitat, en l’actualitat, no ofereix títols 

d’Estat i  el Govern no té competències d’inspecció 

sobre els ensenyaments propis. No obstant això, el 

Govern ha sol·licitat a la Universitat de les Valls 

informació complementària en relació al 

desenvolupament de la seva activitat en els propers 

anys. 
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3. Quines han sigut les tasques de supervisió de la 

Universitat de les Valls durant l’últim curs? Quins 

han estat els resultats i les conclusions d’aquestes 

tasques de supervisió? 

Durant el primer trimestre del curs 2014-2015,  va 

arribar a la seu del Ministeri d’Educació i Joventut 

(MEJ) una carta enviada a través de Burofax, 

adreçada a la M. I. Ministra d’Educació i Joventut, 

Sra. Roser Suñé, en la qual diversos docents 

notificaven que la relació professional que 

mantenien amb la Universitat de les Valls dins el 

programa docent denominat Màster en Odontologia 

havia finalitzat. 

A principis del mes de novembre la direcció del 

Departament d’Ensenyament Superior i Recerca va 

sol·licitar a la Universitat de les Valls diversa 

documentació a fi de verificar la idoneïtat de l’equip 

docent. 

La Universitat de les Valls va trametre al MEJ la 

documentació sol·licitada en la qual informava que 

durant el curs acadèmic 2014-2015 no s’estava 

impartint el 1r curs del Màster en Odontologia per 

manca d’estudiants. També informava que havia 

sol·licitat a l’Agència de Qualitat de l’Ensenyament 

Superior d’Andorra (AQUA) l’acreditació del 

personal docent que no estava acreditat. 

Després d’avaluar la documentació presentada a 

principis del mes de gener del 2015, l’AQUA tramet 

una carta al MEJ recomanant l’inici d’un procés 

d’inspecció a l’UdV en base a la informació aportada 

per la universitat. El dia 12 de gener del 2015, la 

ministra d’Educació i Joventut, Sra. Roser Suñé, 

resol nomenar com a inspectora la Sra. Mar 

Martínez, cap d’àrea d’ordenació acadèmica i 

titulacions i el Sr. Èric Jover, director de AQUA, 

com a assessor del procés d'avaluació i inspecció de 

la Universitat de les Valls. 

A partir de la nova documentació lliurada per l’UdV, 

en data 5 de febrer del 2015, els inspectors 

conclouen que l’UdV havia de complementar la 

informació sol·licitada. L’UdV va trametre aquesta 

informació el dia 4 de març del 2015. Els inspectors 

van concloure, un cop avaluada la informació 

aportada, que la Universitat de les Valls havia de 

completar-la i que era necessària una inspecció 

presencial que complementés la inspecció 

documental realitzada.  

En aquell moment la ministra Suñé va deixar el 

càrrec de ministra d’Educació i Joventut i el director 

de l’AQUA també va cessar en el seu càrrec. L’1 

d’abril del 2015, el Sr. Eric Jover Comas passa a ser 

ministre d’Educació i Ensenyament Superior. 

En aquest moment, des del Departament 

d’Ensenyament Superior i Recerca es comença a 

treballar en l’elaboració d’un annex a l’Acord marc 

de col·laboració amb l’Agència per a la Qualitat del 

Sistema Universitari de Catalunya de 20 de 

novembre del 2014, a fi d’assegurar-ne la inspecció 

presencial. 

Aquest acord tot  i que es va signar el 22 de maig del 

2015, no es va poder portar a terme ja que en el 

decurs de la preparació tècnica per procedir amb la 

inspecció, la Universitat va deixar de disposar d’una 

ubicació física on realitzar les classes teòriques i 

pràctiques. En aquest sentit, en data 7 de juny del 

2015, apareixen a la premsa notícies relatives al 

tancament dels espais físics que ocupava la 

Universitat de les Valls. La direcció del Departament 

d’Ensenyament Superior i Recerca demana 

informació al rector de l’UdV que confirma que 

deixarà els espais i que n’informarà el ministeri. 

El 18 de juny del 2015, el ministre Jover adreça una 

carta al rector de la Universitat de les Valls 

sol·licitant que trametés, en la major brevetat 

possible, la informació sobre els nous espais que 

havia d’ocupar la Universitat de Les Valls.  

En data 12 d’agost, el ministre d’Educació i 

Ensenyament Superior envia una altra carta al rector 

de l’UdV indicant-li que com que no s’havia aportat 

la informació sol·licitada i el  Govern no podia 

garantir la qualitat dels ensenyaments oficials de 

l’UdV, no quedava altra solució que retirar 

l’oficialitat del títol del Màster d’odontologia de 

l’UdV. Per tant, el Govern va acordar la retirada de 

l’oficialitat del títol de Màster en Odontologia de la 

Universitat de Les Valls, en la sessió del mateix dia 

12 d’agost. 

4. Quines accions pensa emprendre el Govern 

arran de la situació actual de la Universitat de les 

Valls? 

La llei 23/2008 preveu en el seu article 2.2 que la 

Universitat de les Valls pot oferir títols propis i el 

rector de la Universitat de les Valls ha manifestat la 

seva voluntat de continuar oferint aquesta tipologia 

de titulacions. 

El Govern, per tant, deixarà transcórrer el curs 2015-

2016 abans de prendre cap altra iniciativa ja que 

rector de la Universitat de les Valls ha informat el 

Ministeri d’Educació i Ensenyament Superior, per 

carta de data 20 d’octubre del 2015, que a partir del 

proper mes de desembre disposarà d’una nova 

ubicació de la Universitat i que a partir del mes de 

febrer 2016 vol reprendre l’activitat acadèmica 

impartint titulacions pròpies en l’àmbit de 

l’odontologia. En el moment de disposar d’una nova 

ubicació el rector també ha de presentar una 

memòria justificant que les activitats que hi 

desenvoluparà s’emmarquen en el que preveu la Llei 
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23/2008 i especificant el desenvolupament de la seva 

activitat en els propers anys. En aquest moment, el 

Govern valorarà si ha d’emprendre mesures 

complementàries. 

5. Hi ha hagut algun informe de l’AQUA a 

Govern que indiqués la revocació del Pla d’estudis 

del màster en odontologia de la Universitat de les 

Valls?  

L’Agència de Qualitat de l’Ensenyament Superior 

d’Andorra (AQUA) no va emetre un informe 

recomanant la revocació del pla d’estudis. No 

obstant, al llarg del procés va informar de la 

necessitat de realitzar inspeccions i ha estat un 

membre actiu d’aquestes supervisions. En data 8 de 

gener del 2015, l’AQUA va emetre un informe 

recomanant la inspecció de la Universitat de les 

Valls i el 12 de gener la ministra Suñé va nomenar el 

director de l’AQUA com assessor en el procés 

d’avaluació.  

La direcció de l’AQUA queda deserta en el moment 

de cessament de la ministra Suñé fins al 

nomenament de la nova direcció, Sra. Marta 

Fonolleda, el 2 de juliol del 2015. El 22 de maig el 

Departament d’Ensenyament Superior i Recerca va 

signar un annex a l’Acord de col·laboració entre el 

Departament d’Ensenyament Superior i Recerca 

amb l’Agència per a la Qualitat del Sistema 

Universitari de Catalunya (AQU) de 20 de 

novembre del 2014, amb l’objectiu d’assegurar que la 

Universitat de les Valls pogués començar el quart 

any, on les pràctiques tenen un pes més important, 

amb totes les garanties de qualitat, d’acord amb els 

preceptes de l’Espai Europeu d’Ensenyament 

Superior.  

El 7 de juny del 2015, quan apareixen a la premsa 

notícies relatives al tancament dels espais físics que 

ocupava la Universitat de les Valls, la direcció del 

Departament d’Ensenyament Superior i Recerca va 

demanar informació al rector de l’UdV que confirmà 

que deixaria els espais i que n’informaria el ministeri. 

Cal remarcar que en aquest moment, quan esdevé el 

fet que motivaria la revocació de l’oficialitat del títol, 

no hi ha direcció de l’AQUA. 

El 18 de juny del 2015, el ministre d’Educació i 

Ensenyament Superior va adreçar una carta al rector 

de la Universitat de les Valls sol·licitant que 

trametés, en la major brevetat possible, la informació 

sobre els nous espais que havia d’ocupar la 

Universitat de Les Valls i sobre diversos aspectes 

relacionats amb les pràctiques del màster en 

odontologia.  

En data 12 d’agost el ministre Jover envia una altra 

carta al rector de l’UdV indicant-li que com que no 

s’havia aportat la informació sol·licitada no quedava 

altra solució que retirar l’oficialitat del títol, ja que 

era impossible garantir que la formació es 

desenvolupés de manera correcta. Per tant, el 

Govern va acordar la retirada de l’oficialitat del títol 

de Màster en Odontologia de la Universitat de Les 

Valls.  

Finalment, cal senyalar que des del nomenament de 

la nova direcció de l’AQUA, el Govern l’ha informat 

de manera detallada i puntualment de tots els 

esdeveniments. 

Sant Julià de Lòria, 26 d’octubre del 2015 

Eric Jover Comas 

Edicte 

El síndic general, d'acord amb les previsions de 

l’article 90 del Reglament del Consell General, 

Disposa 

Publicar la resposta del Govern a les preguntes 

formulades pel M. I. Sr. Gerard Alís Eroles, conseller 

general del Grup Parlamentari Mixt, relatives a la 

gestió dels arxius de la policia, publicades en el 

Butlletí del Consell General núm. 35/2015, de data 

23 de setembre. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 3 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Ministeri de Justícia i Interior 

Pregunta escrita al Govern (Reg. Núm. 890) 

Preguntes escrites al Govern relatives a la 

gestió dels arxius de la policia. Registre 

d’entrada número 890, formulades pel M. I. 

Sr. Gerard Alís Eroles, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt 

1. El Cos de Policia compta amb un sistema de 

gestió documental? 

El Cos de Policia compta amb sistema de gestió 

documental des que es genera un document fins que 

arriba al Centre de Processament de Dades del propi 

Departament de Policia i/o es tramet a altres 

departaments o entitats destinataris d'aquesta 

documentació. La gestió és en part manual (pel que 

fa a la classificació i l’arxivament) i en part 

informàtica (pel que fa a l’entrada de dades al 

sistema). Fa prop d'un any que s'està treballant per 

implementar un sistema totalment informatitzat que 

faci possible la gestió, coordinació i arxiu automàtics 


